


Johdanto

• Tutkimuksen toteutti Tietoykkönen Oy.

• Tutkimuksen tavoitteena oli selvittää vuoden 2024 Sähkömessujen näytteilleasettajien 
mielipiteitä messuista. Tutkimuksen kohderyhmänä oli messujen näytteilleasettajat. 

• Tutkimusaineisto kerättiin puhelinhaastatteluilla ja internet-kyselyllä 12.2-21.2.2024 
välisenä aikana. Vastauksia saatiin yhteensä 112 kappaletta. Otantalähteenä käytettiin 
toimeksiantajan asiakasrekisteriä. Luvussa ’Aineiston rakenne’ on esitetty jakaumat 
aineistosta.

• Tutkimuksen eri vaiheiden (suunnittelu/tiedonkeruu/analysointi) laadunhallinta 
noudattaa SFS-ISO 20252 laatustandardia.



Aineiston rakenne

Liikevaihto vuonna 2023

Alle 2 miljoonaa euroa
2-10 miljoonaa euroa
Yli 10 miljoonaa euroa
Ei vastausta

Rahallinen panostus näille messuille

Alle 15 tuhatta euroa 
15-30 tuhatta euroa 
Yli 30 tuhatta euroa 
Ei vastausta 
 

Messuille näytteilleasettajana 
osallistuminen vuosittain

Kerran tai ei lainkaan
2-3 kertaa 
4-6 kertaa 
Useammin 

Osaston sijainti

Halli A 
Halli B 
Halli C 
Halli C2 
Halli D 
Aula 
Ei tietoa 
 

19%
30%
30%
21%

33%
29%
18%
21%

43%
42%
12%
3%

7%
38%
19%
15%
15%
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3%



Erittäin hyvin

Melko hyvin

Ei hyvin eikä 
huonosti

Melko huonosti

Erittäin huonosti
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Kuinka hyvin nämä messut vastasivat käsitystäsi 
hyvistä alan messuista?
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1 = ei lainkaan 
merkittävä

2

3

4

5 = erittäin 
merkittävä

En osaa sanoa

Miten arvioisit näiden messujen merkitystä alan 
tapahtumana Suomessa?

2%

11%

47%

37%

4%
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Alan parhaita tapahtumia Suomessa.

Alan toimijat ovat paikalla, tärkeä verkostoitumisessa.

Alan ykköstapahtuma Suomessa, oikeat kävijät. Hyvät järjestelyt ja 
helppo osallistua.

Edelleen sähköalan ykköstapahtuma Suomessa. Tähän vaikuttaa 
historian lisäksi myös sijainti keskellä Suomea.

Hyvä verkostoitumismahdollisuuksia, uusia asiakaskontakteja, uusia 
tuotteita, yhdisti myös omaa porukkaamme vahvaksi tiimiksi.

Hyvät messut, paljon alan ammattilaisia.

On tärkeää, että Suomessa järjestetään isot sähköalan ammattilaisille 
suunnatut messut. Toivoisin, että messut jopa kasvaisivat lisää, ja 
paikalle saataisiin lisää uusiutuvan energian osastoja, sillä tällä hetkellä 
Suomessa ei ole selkeää messutapahtumaa, jossa uusiutuva energia 
tulisi esille. Itse pidän myös Jyväskylästä lokaationa.

”

”



Jyväskylä on hyvä sijainti messuille. Saamme hyvin asiakkaita eri 
puolilta Suomea.

Paljon näyttelyvieraita, näytteilleasettajien valikoima on todella laaja.

Kävijäprofiili oli just hyvä, kaikin puolin positiivinen.

Laadukas ja hyvin toteutettu tapahtuma.

Paviljongissa on kiva rakentaa osastoja - meitä osastorakentajiahan 
kohdellaan teillä kuin ihmisiä! Kaikesta näkee, että Paviljongin väki 
haluaa yhdessä rakentajien kanssa saada ensisijaisesti aikaiseksi 
onnistuneen tapahtuman. Asiat sovittavissa, järki ja sydän hommassa 
mukana. Asiakkaatkin kehuivat erittäin onnistunutta tapahtumaa ja 
väkeä käyneen osastoilla paljon. Kiitos!

Siellä on oikeat henkilöt meille.

Suomen ja Pohjoismaiden suurin tapahtuma, ammattilaiset löysivät 
sinne.
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